
Het college van B&W
Van de gemeente Altena

Almkerk, 13 september 2022

Betreft: Beleidsregels studietoeslag

Geacht college,

Wij hebben uw adviesvraag m.b.t bovengenoemde beleidsregels op 28 juli 2022
ontvangen.

Wij constateren dat de beleidsregels nu meer landelijk zijn geregeld en uit de bijzondere
bijstand zijn gehaald. Dit lijkt ons een goede ontwikkeling ten gunste van de aanvrager.
Ook zien wij in het door u aan ons voorgelegde concept dat de gemeente de individuele
situatie dient te beoordelen. Het is goed dat dit in de regels duidelijk naar voren komt.
Wij zijn wel benieuwd naar de verschillen met het tot op heden gevoerde beleid.
De vraag rijst nog wel hoe te handelen wanneer de aanvrager het niet eens is met het
uitgebrachte (medische) advies. Wij nemen aan dat de gebruikelijke bezwaarprocedures
van toepassing zijn.

U geeft aan dat er in de afgelopen jaren nog geen 10 inwoners gebruik maakten van deze
regeling. Bij ons rijst de vraag of dit komt doordat er weinig behoefte lijkt te zijn of dat de
informatie hierover nog onbekend is. Ook wij kenden de regeling tot op heden niet.
Wij menen dat het goed is om na te gaan of dit een landelijk gegeven is.

Zoals nu voorgelegd aan ons kunnen wij ons op zich vinden in de conceptbeleidsregels.
Wel gaan wij er van uit wanneer de bestaande lopende voorziening tot op heden gunstiger
voor de aanvragers waren deze worden gehandhaafd voor de lopende periode.

Wij verzoeken u deze regels periodiek onder onze aandacht en die van de inwoners te
brengen.
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